
Zápisnica,
napísaná zo zasadnutia Rady seniorov v Novej Bani konanej 

dňa 09. januára 2024 o 11.00 hod.

Prítomní: Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA
Mgr. Ľudmila Rajnohová
Ing. Mgr. Eliška Vallová

Členovia rady: Mária Hudecová, Mgr. Irena Palajová, Kvetá Číková, Božena Vančová, 
Anna Šedianska, Otília Víglaská, Ing. Marta Búryová, Natália Šimová, 
Ing. Július Uhrecký, Emília Lovŕšková, Mgr. Anna Klačková, Alaxander Daniš

Program: 1. Privítanie
2. Termíny zasadnutí RS na rok 2024
3. Slávnostný obed s poďakovaním za činnosť RS v roku 2023
4. Diskusia

K bodu č.l: Privítanie členov RS primátorom. Gratulácia k životnému jubileu predsedníčke 
RS.

K bodu č. 2: Termíny zasadnutí RS na rok 20204:
11.03.2024
16.09.2024
02.12.2024

K bodu č. 3: Pri slávnostnom obede primátor poďakoval všetkým členom RS za ich činnosť 
v roku 2023.

K bodu č. 4. Diskusia

Informácia o rozdaní 100 kusov peňažných poukážok v hodnote 30.-€ 
najstarším obyvateľom mesta.



Služba sociálneho taxíka bude zachovaná aj v roku 2024 .
Informácia o pláne prístavby Domu seniorov „Úsmev" o 20 miest.
Zachovanie opatrovateľskej služby v spolupráci s projektom OPATRIME VÁS.
Realizácia spolupráce RS s Vidieckym parlamentom, Mládežníckym parlamentom a CVČ. 
Oprava vodovodu v DCS Lipa.
Požiadavka na opílenie starej čerešne v DCS Lipa.
Udržiavanie vzdialenosti medzi jednotlivými hrobovými miestami. Každá stavba na cintoríne 
sa má hlásiť správkyni cintorína.
Riešiť problém stekajúcej vody po Kalvárskej ulici.
Oprava oplotenia cintorína z ulice Kalvárska, Vybudovanie kolumbária.
Neoplotené kontajnerové státie na ulici Školská, (triedenie komunálneho odpadu)
Zrkadlo oproti výjazdu áut od bytovky na ulicu Štúrova.

Zapísala: Kvetá Číková Schválili:
Mária Hudecová, predseda
Mgr. Irena Palajová, podpredseda


